
  

  

 

 

Vennesla, 16.05.2024 

 

Styremøte i Fagforbundet – kommunedirektører og andre 

toppledere 
 

Det ble avholdt digitalt styremøte torsdag 16.mai 2024 (09.00 – 11.30) 

 

Til stede: Svein Skisland, Ragnhild Velsvik Berge, Rune Stokke, Øystein Ruud, Marius 

Jermstad, Ørjan Higraff, Gro Monsen, Johannes Sørhaug, Rune Sjurgard og Andreas Lervik 

 

Forfall: Jan Terje Nedrejord og Torill Tjeldnes  

 

 

Saksliste:  
Sak 

8/24 
Godkjenning av protokoll fra styremøte 1.mars 2024 

 

Protokoll ble sendt ut på e-post 01.03.2024 

 

Vedtak: Protokoll godkjennes.  

 

Sak 

9/24 

 

Medlemsstatus/Medlemssaker/Nytt fra regionene 

 

• Planlagt samling for Norland, Troms og Finnmark (27.mai 2024) 

• Planlagt møte med forbundsadvokatene og lederne av kompetansesentrene 
31.05.24 

• Runde rundt bordet om aktuelle medlemssaker  

• Feilen i medlemstallet er nå rettet opp  
 

 
 

 

 

 

 

Vedtak: Tas til orientering.  

 
 

Sak 

10/24 

 

Budsjett og regnskap  

Regnskap ble sendt ut med sakslisten til møtet.  

 

Vedtak: Regnskap godkjennes.  

 

 



  

Sak 

11/24 

 

Status fri-kommuneprosjektet  

Saken utsettes på grunn av sykdom. Styret diskuterte mulige problemstillinger knyttet 

til tillitsreform og fri-kommuneprosjekter som kan diskuteres videre på neste møte.  

 

Vedtak: Utsettes til neste møte. 

 

Sak 

12/24 

 

Kompetansekrav i barnevernet ved Aina Larssen og Cecilie Haga, yrkesseksjon 

helse og sosial  
 

Tema for innledningen var kompetansekravene som ble innført i ny barnevernlov, og 

at vi nå er i en overgangsfase frem til kravet trer i kraft fra 2031. 

 

Vedtak: Tas til orientering.  

 
 

Sak 

13/24 

Studietur 2024 

 

Foreløpig program ble presentert i møtet. 

 

Vedtak: Administrasjonen jobber videre med de innspill som kom frem i møtet.  

 

 

Sak 

14/24 

Nyhetsbrev før sommeren  
o Hilsen fra Svein  

o Inntektssystemet 

o Mulig sak fra Eirin – noen betraktninger knyttet til utfordringer fra ulike 

medlemssaker 

o Mulig sak om gravplass 

 

Vedtak: Administrasjonen utarbeider forslag til nyhetsbrev som sendes styreleder for 

godkjennelse før utsendelse.  

 

Sak 

15/24 
 

Eventuelt  
• Henvendelse fra medlem angående åremålskontrakt 

o Fagforeningen tilbyr veiledning ved inngåelse av kontrakt  

o Lokale forhold vil nok bli avgjørende og vi kan derfor ikke komme med et 

absolutt standpunkt sentralt. 

o Det anses viktigere for foreningen å fraråde fraskrivelse av stillingsvernet  

 

Vedtak: Administrasjonen videreformidler tilbakemelding til medlemmet.  

 

 

• Orientering om tilleggskontingent  
Tilleggskontingent for 2024-2026 er godkjent.  

 

Vedtak: Tas til orientering.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

• Saker til neste styremøte 
o Inntektssystemet og kommuneproposisjonen 
o Tillitsreform/frikommuneprosjekter 
o Orientering fra Eirin Lillehof Halvorsen  
o Besøk fra Radikalt råd 

o Diskusjonssak: foreningens rolle i samfunnsdebatten  

 

Vedtak: Administrasjonen utarbeider saksliste etter innspill som kom frem i møtet.  

 

 

Med vennlig hilsen  

Svein Skisland 

Styreleder  


